

DCH Kaløvig – Bestyrelsesmøde



Dato og tid: 17.09.2025 kl. 18
Sted: DCH Kaløvig, klubhuset
Tilstede: Hans Henrik, Helle, Sarah, Vibe, og Aase (referent)
Desuden deltog Mette i mødet.

Referat:

1. Opfølgning fra sidste møde

2. Velkommen til "de nye"

Herunder adgang mail, Teams m.v.

Beslutning: Alle er nu kommet ind i mail og Teams. HH vender mailadgange m.v. med Johnny.

3. Økonomien

Ny kasserer / bogholder – fordeling af opgaverne – **Helle T udfører tjek med kontingentbetalinger, om HF også kommer på et hold.**

Mette laver vejledning i opsætning af hold, der bliver udpeget en holdopsætter fra hver gren af klubben.

MobilePay – **Mette aftaler adgang og overdragelse med Helle P.**

Helle T er anden godkender på alle udbetalinger – HH opretter i banken.

Status på økonomien – **Mette afstemmer Klub modul med bank og halvårsregnskabet.**

4. Børneattester

Ung hundefører tilmeldt på agility. Generel drøftelse.

Klubmodul tilbyder en løsning i håndtering af børneattester. Sarah tager opgaven med indhentelse af børneattest til agility. Der indhentes kun børneattester for instruktører, som har børn på holdet.

5. Konkurrencekalender

Dato for klubkonkurrencen 2025. Forslag fra KU lørdag d. 1. november 2025. (fast den 1. lørdag i november fremover)

Forslag fra KU / C og A søndag d. 29. marts 2026 + drive-in B søndag d. 16. august 2026.

Beslutning: Sidste pr. 1.10: Klubkonkurrencen sættes til søndag d. 30. november 2025, NoseWork dog lørdag d. 15.11. Pokaler uddeles på dagen. Vandrepokaler uddeles til klubfesten. HH laver opslag om kandidater.

Konkurrencedatoer i 2026 er godkendte (men ikke endeligt godkendt af kredsene, (der kommer ændringer....))

6. Godkendelse af HF til konkurrencer.

På trænermødet d. 10/9 blev aftalt, at Mette A. laver holdlister til instruktørerne, som så tilføjer "godkendelse" af de HF, som kan gå i konkurrence. (Nelli sætter op i klubmodul).

Lister fra Mette er delt ud, og skal afleveres retur i plastchartek i mødelokalet "til Nelli".

7. Dato for klubfest.

Fastsættelse af dato og indhold.

Beslutning: fredag d. 7. november kl. 18 – Mette og Susanne vil gerne lave mad. Karin B høres omkring pynt af lokaler og borde. Indhold kommer senere.

8. Bestyrelsesarkiv.

Dropbox fungerer ikke, klubmodul er forældet. Unioo har et arkiv til fri afbenyttelse, som er gratis hvis igennem pengeinstitut. (ellers kun gratis prøveperiode på small, medium eller large)

Beslutning: punktet tages op igen i senere møde.

9. Landsstrategi 2026-2030. Spørgsmål fra DCH til lokalforeningerne:

1. Hvad skal DcH være kendt for i 2030?

Fx fællesskab, træning, konkurrencer, samarbejde med samfundet – hvad ser I som vigtigst for DcH's profil og omdømme?

DcH skal være et sted for alle, der skal være plads til dem der vil konkurrere men også dem som "bare vil træne hund".

Der knyttes venskaber.

2. Hvordan kan vi bedst understøtte jeres arbejde i lokalforeningerne?

Fx med uddannelse, frivillige, kommunikation, værktøjer, aktiviteter på tværs – hvad vil gøre den største forskel hos jer?

DcH skal gøres mere synlig, gerne meget mere reklame og omtale fra landsforeningen.

3. Hvilke nye aktiviteter, tilbud eller samarbejder ser I, at DcH bør udvikle frem mod 2030?

Fx nye målgrupper, nye træningsformer, events eller partnerskaber – hvad vil skabe værdi for medlemmerne og for hundene?

Mere efteruddannelse af instruktører, netværk mellem lokalkubber for både hundeførere og instruktører, fælles træning på tværs af klubberne.

Udfordringer med at finde arealer til spor og eftersøgninger.

Spørgsmål: kunne DCH samarbejde med DKK?

Læs evt. hele teksten fra DCH (tidligere uploadet af HH)

10. Bevilligede fondsmidler.

Hvilke og hvad gør vi herfra?

Udsættes.

11. Codan, forlængelse af erhvervsforsikring.

Skal forsikringen fortsat tegnes for en 5-årig periode.

DcH Kaløvig forlænger forsikringen.

12. Gennemgang af hjemmesiden

Udsættes.

13. Trænermødet d. 10/9

- Rekruttering af kommende trænere, vi tager fat i evt. kandidater på holdene. Forslag om opslag på DCH Kaløvig, hvor interesserede kan melde sig til uddannelsen. Laika vil evt. gerne stå for opgaven med "ansøgninger". **Bestyrelsen takker JA til at Laika tager opgaven.**
 - Opslag på DCH Kaløvig, påmindelse om opsamling af hundelort (advarsel mod hjerte-/lungeorm).
 - Anvendelse af gl. springbrætter. William opsætter seddel, hvor noteres hvornår senest benyttet, hvorefter de kan fjernes (evt. flyttes ud i kanterne til anden anvendelse).
- Et problem, at stort set alle pladser er besatte på alle hold. Der opstartes hvalpehold i januar 2026.

14. Eventuelt

Motorikbanen. Mie og William arbejder videre med projektet i 2026. Der anmodes om hjælp fra HF i klubben.

Reol og kurve til poteshoppen. OK fra bestyrelsen, Birthe og Mette A har påtaget sig opgaven med poteshoppen, tak til jer for at tage opgaven

Glas-/pokalskabet køres væk. Der opsættes evt. hylder til pokaler.

Koordinering af aktiviteter og arrangementer i klubben (tages op på kommende trænermøde).

Aftalt anbefaling om at sætte i klubmodul-kalenderen og tjekke ved planlægning.

Næste møde: onsdag d. 8. oktober, kl. 18:30

Kommende punkter:

- Bestyrelsesarkiv.
- Klubfesten fredag d. 7. november.
- Ansøgninger om fondsmidler (hvad skal vi søge om)
- gennemgang af hjemmesiden.